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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad. Etatowy Członek Zarządu Powiatu pan Marek Panek imieniu Zarządu 
Powiatu Wejherowskiego wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 
zawarty na druku nr 284/04. Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius  
w imieniu Zarządu Powiatu Wejherowskiego wniosła o wprowadzenie do porządku 
obrad projektów uchwał zawartych na drukach 286/04 oraz 287/04. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały zawarty na druku nr 285/04. Przewodniczący zarządził głosowanie, 
w którym 28 obecnych radnych jednogłośnie przyjęło powyższe wnioski.  

W związku z brakiem dalszych uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie  
z następującym porządkiem obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

 otwarcie sesji, 
 stwierdzenie prawomocności obrad, 
 przedstawienie porządku obrad, 
 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu . 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie.  
5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska 

na obszarze województwa. 
6. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin o działalności Inspekcji  

na obszarze powiatu.  
7. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego, których zarządcą jest Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego - druk nr 271/04.  

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania porozumienia  
z Gminą Szemud dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw związanych  
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych - druk nr 272/04. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania porozumienia  
z Gminą Linia dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych - druk nr 273/04. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania porozumienia  
z Gminą Gniewino dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw związanych  
z utrzymaniem dróg powiatowych - druk nr 274/04. 
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12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia w drodze darowizny 
na rzecz Powiatu Wejherowskiego nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Sierakowice - druk nr 279/04. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości  
na rzecz Powiatu Wejherowskiego z przeznaczeniem pod drogę powiatową druk 
nr 284/04. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2004 rok - druk nr 280/04. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Słupsk dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Słupsk w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania - 
druk nr 275/04. 

16.  Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Gdynia dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Gdynia w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania - 
druk nr 276/04. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Sopot dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Sopot w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania - 
druk nr 277/04. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Gdańsk dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Gdańsk w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania - 
druk nr 278/04. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały przyjmującej 
Program Stypendialny Wyrównywania Szans Edukacyjnych w Powiecie 
Wejherowskim oraz określenia regulaminów przyznawania stypendiów - druk  
nr 282/04. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem 
Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu  
w systemie kursowym - druk nr 281/04. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany regulaminu 
określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
Powiat Wejherowski – druk nr 269/04. 

22. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy o dofinansowanie Projektu „Stypendium Wyrównania Szans Edukacyjnych 
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Studentów w Powiecie wejherowskim” oraz zabezpieczenia prawidłowego 
wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia - druk nr 286/04. 

23. Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy o dofinansowanie Projektu „Stypendium Wyrównania Szans Edukacyjnych 
Uczniów w Powiecie wejherowskim” oraz zabezpieczenia prawidłowego 
wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia - druk nr 287/04. 

24. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia Komisji 
Rewizyjnej rozpatrzenia skargi - druk nr 285/04. 

25. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
26. Interpelacje i zapytania radnych. 
27. Wnioski i oświadczenia radnych.  
28. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XXIII/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
29 października 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- 7.11.04 wziął udział w uroczystości poświęcenia obrazu Sługi Bożego Biskupa 

Konstantyna Dominika, uroczystość odbyła się w Farze w Pucku,  
- 11.11.04 w Luzinie wziął udział w uroczystości z okazji 86 Rocznicy Odzyskania 

Niepodległości, 
- 10.11.04 został zaproszony na uroczystości obchodów Święta Niepodległości  

z udziałem Wojewody Pomorskiego, uroczystość odbyła się w Starostwie 
Powiatowym w Wejherowie,  

- 10.11.04 uczestniczył wraz z Wiceprzewodniczącym Markiem Klasem  
w obchodach Święta Odzyskania Niepodległości w Szemudzie, 

- 14.11.04 wziął udział w turnieju sportowym „Na olimpijskim szlaku”  
w Gimnazjum nr 1 w Redzie, 

- 19.11.04. uczestniczył w uroczystości z okazji Święta Pułku w Wejherowie, 
- 21.11.04 został zaproszony na V Turniej Karate o Puchar Starosty i Prezesa 

Stowarzyszenia Sportowców Walki i Lekkiej Atletyki „Shotokan” i L.A.  
w Gimnazjum nr 3,  

- 26.11.04 brał udział w spotkaniu Wejherowskiego Koła Unii Wolności 
zorganizowanym w WCK, 

- 27.11.04 uczestniczył w VI Powiatowym Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich  
w Szkole Podstawowej w Strzepczu.  

 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Ponadto 
poinformował zebranych, że: 
- XXIV sesja Rady Powiatu zwołana została na godzinę 9.00, ponieważ o godzinie 

13.30 w Gdańsku odbywa się Konwent Starostów w którym Starosta planuje 
uczestniczyć, natomiast o godzinie 14.50 odbędzie się spotkanie z Ministrem 
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Janem Ryszardem Kurylczykiem, w którym będzie uczestniczył Etatowy Członek 
Zarządu Powiatu Wejherowskiego pan Marek Panek,  

- dnia 15 listopada br. złożono projekt budżetu Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
oraz Przewodniczącemu Rady Powiatu Wejherowskiego. Budżet Powiatu 
uchwalony będzie prawdopodobnie na początku 2005 roku, 

- uchwała w sprawie zatwierdzenia wieloletniego planu remontów nie będzie 
opiniowana przez Radę Powiatu, ponieważ zdaniem Radcy Prawnego rada nie ma 
takich uprawnień, 

- dnia 3 listopada br. odbyło się pierwsze posiedzenie Powiatowej Rady 
Zatrudnienia. Przewodniczącym został pan Seweryn Czoska – Radny Powiatu 
Wejherowskiego, natomiast Wiceprzewodniczącym Zastępca Burmistrza Miasta 
Redy pan Kazimierz Grubba, 

- podczas uroczystości z okazji Święta Niepodległości wręczono medale państwowe 
oraz trzy medale „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”, 

- w Starostwie Powiatowym w Wejherowie odbyła się prezentacja projektu:  
,,E-powiat – rozwój elektronicznych usług publicznych na terenie Powiatu 
Wejherowskiego”. Projekt ten uzyskał najwyższą ocenę panela ekspertów. Był  
to najwyżej oceniony wniosek w województwie pomorskim. W spotkaniu 
uczestniczył Wicemarszałek pan Marek Biernacki, zastępca dyrektora 
Departamentu Programów Regionalnych Urzędu Marszałkowskiego pan Jan 
Szymański oraz władze samorządowe miast i gmin powiatu wejherowskiego,  

- odbyły się ćwiczenia Zespołu Reagowania Kryzysowego. Ćwiczenia teoretyczne 
miały miejsce w starostwie, natomiast na dworcu PKP w Wejherowie 
zorganizowano ćwiczenia w terenie z udziałem wszystkich służb. Działania 
przebiegły sprawnie, za co Starosta podziękował wszystkim zaangażowanym, 

- Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 
budżetu powiatu na 2005 rok w zakresie dotyczącym bezpieczeństwa,  

- wniosek w dziedzinie infrastruktury drogowej dotyczący „Budowy drogi 
powiatowej nr 1431G Niepoczołowice – Kamienica Królewska” uzyskał 
pozytywną ocenę panela ekspertów,  

- Minister Gospodarki i Pracy przesłał pismo, w którym informuje, że Powiat 
Wejherowski otrzyma dodatkową kwotę w wysokości 186.000 zł. na rzecz 
funduszu pracy, na promocję zatrudnienia oraz łagodzenia skutków bezrobocia  
i aktywizację zawodową,  

- pozytywnie zostały przyjęte dwa wnioski o finansowanie projektu o nazwie 
„Stypendium Wyrównywania Szans Edukacyjnych Studentów w Powiecie 
Wejherowskim” oraz „Stypendium Wyrównywania Szans Edukacyjnych Uczniów  
w Powiecie Wejherowskim”. Rada Powiatu winna podjąć na dzisiejszej sesji 
uchwały w celu zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków  
w formie weksla in blanco i notarialnego oświadczenia, 

- wpłynął wyrok w imieniu Rzeczypospolitej z Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gdańsku odnośnie skargi Wojewody Pomorskiego  
na uchwałę Zarządu Powiatu Wejherowskiego z dnia 10.07.2001 w przedmiocie 
unieważnienia konkursu na dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
w Wejherowie. Wyrok stwierdza, że zaskarżona uchwała została wydana  
z naruszeniem prawa,  
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- Gazeta Wyborcza i Fundacja Centrum Edukacji Obywatelskiej pod patronatem 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej ogłosiły konkurs „Szkoła z Klasą”. Pięć 
szkół prowadzonych przez powiat otrzymało Certyfikat „Szkoły z Klasą”, są to: 
- Szkoła Podstawowa Nr 7, której dyrektorem jest Helena Ostrowska – Dyrektor 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Nr 1 w Wejherowie,  
- Technikum nr 1, którego dyrektorem jest Waldemar Skrzynecki – Dyrektor 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wejherowie,  
- Technikum Nr 2, którego dyrektorem jest Witold Sieg – Dyrektor Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 w Wejherowie  
- V LO, którego dyrektorem jest Stanisław Zaleski – Dyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 4 w Wejherowie,  
- Zasadnicza Szkoła Zawodowa, którego dyrektorem jest Piotr Wołowski – 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Rumi. 
Starosta powiedział, że Certyfikat ten pozostaje dla organu prowadzącego 

szczególnym świadectwem wspólnego zaangażowania Dyrekcji i Pracowników 
Pedagogicznych Szkoły w stałym wzroście jakości publicznych usług edukacyjnych 
oraz troski o poziom wykształcenia młodego pokolenia mieszkańców Powiatu 
Wejherowskiego. Starosta Wejherowski pan Józef Reszke wraz z panią Wicestarostą 
Gabrielą Lisius wręczyli dyrektorom wyróżnienia.  

 
Ad.4. 

Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie zgodnie  
z załącznikiem nr 4 do protokołu przedstawił Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Wodnej, Leśnictwa i Rolnictwa pan Michał Machnikowski.   

 
Ad.5. 

Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie 
środowiska na obszarze województwa – przedstawił Naczelnik Wydziału Monitoringu 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska pan Jarosław Stańczyk (załącznik 
nr 5). 
 
Ad.6. 

Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin o działalności Inspekcji 
na obszarze powiatu przedstawił pracownik oddziału Wojewódzkiego Inspektoratu 
Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa oddziału w Pucku pan Leszek Budzisz 
(załącznik nr 6).  

Radny Piotr Pelcer zapytał, co oznacza pojęcie reeksport. W odpowiedzi pan 
Leszek Budzisz wyjaśnił, że do Polski sprowadza się sadzonki, hoduje się je,  
a następnie eksportuje.  

Radny Marek Klas był zainteresowany awarią oczyszczalni ścieków w Luzinie, 
zadał również pytanie, co Inspektorat uczynił w celu zmiany tej sytuacji. Naczelnik 
Wydziału Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska pan 
Jarosław Stańczyk odpowiedział, że za gospodarkę ściekową odpowiedzialny jest  
samorząd lokalny. Inspektorat Ochrony Środowiska prowadzi kontrolę oczyszczalni  
w Luzinie od wielu lat i zdarzają się większe, bądź mniejsze awarie. Powiedział 
jednak, że badania nie wykazują bardzo złego stanu. Stan obecny jest o klasę gorszy 
niż wymagany, lecz mieści się w normach. Władze Gminy Luzino przedstawiły 
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projekt rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków. Inspektorat prowadzi badania 
wpływu ścieków na rzekę Bolszewkę, wyniki zbiorcze będą gotowe w lutym 2005 r.  

Radny Wiesław Sikora wyraził niezadowolenie z faktu, że materiały odnośnie 
ochrony środowiska zostały przekazane radnym dopiero w dniu sesji. Po czym zadał 
pytanie Naczelnikowi Wydziału Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej, Leśnictwa 
i Rolnictwa panu Michałowi Machnikowskiemu, czy z gminy Szemud wpłynęły 
wnioski odnośnie dofinansowania projektów z Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska. W odpowiedzi pan Michał Machnikowski poinformował, że na obecny 
rok nie ma żadnego wniosku, a generalnie z Gminy Szemud jest niewiele wniosków  
na dofinansowanie projektów z  Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska.  
 
Ad.7. 

Informację na temat stanu dróg powiatowych, zgodnie z załącznikiem nr 7  
do protokołu, przedstawił Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  
i Wejherowskiego pan Janusz Nowak. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że na drogach jest 13.000 m² dziur, po czym 
zapytał, czy ten problem się powiększa, czy jest stały. Dyrektor Nowak przyznał,  
że problem ten jest coraz większy. Stan dróg jest niezadowalający i coraz częściej 
występuje potrzeba remontu drogi wraz z jej podbudową, aczkolwiek w większości 
wypadków łatane są, w związku z brakiem środków, jedynie ubytki. W miesiącach 
zimowych również przeprowadza się prace drogowe, lecz ubytki wypełnia się masą na 
zimno.  

Radny Witold Reclaf zapytał, czy stan dróg powiatowych z roku na rok ulega 
pogorszeniu. Dyrektor Nowak udzielił pozytywnej odpowiedzi. Dodał również,  
że finansowo jest to odczuwalne. W tym roku wydaje się więcej na remonty cząstkowe 
niż w roku ubiegłym.  
 
Ad.8. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 
wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego, których zarządcą jest Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego pan 
Marek Panek. Przedstawił również autopoprawkę do § 1, w którym zmienia się zdanie: 

„§ 3a) do stawek określonych w  § 2 i § 3 dolicza się 22 % podatku VAT”. 
i otrzymuje ono brzmienie: 
„§ 3a) do stawek określonych w § 2 i § 3 dolicza się podatek VAT według 

obowiązujących stawek”. 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 

zaopiniowana przez Komisję Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  
Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.9.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania 

porozumienia z Gminą Szemud dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych przedstawił Etatowy Członek Zarządu 
Powiatu Wejherowskiego pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa.  
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Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.10.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania 

porozumienia z Gminą Linia dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw związanych  
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych przedstawił Etatowy Członek Zarządu 
Powiatu Wejherowskiego pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.11. 
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania 

porozumienia z Gminą Gniewino dotyczącego przejęcia przez Gminę spraw 
związanych z utrzymaniem dróg powiatowych przedstawił Etatowy Członek Zarządu 
Powiatu Wejherowskiego pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.12.  
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Wejherowskiego nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Sierakowice przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego 
pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.13.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia 

nieruchomości na rzecz Powiatu Wejherowskiego z przeznaczeniem pod drogę 
powiatową przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego pan 
Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.14.  
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2004 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska. 
Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawkę w § 1 projektu uchwały.  

ust. 1 otrzymuje brzmienie: 
Ustala się dochody budżetu powiatu na 2004 r. w wysokości 73.374.288 zł zgodnie  
z załącznikiem nr 1 do uchwały 
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ust. 2 otrzymuje brzmienie: 
Ustala się wydatki budżetu powiatu na 2004 r. w wysokości 73.444.723 zł zgodnie  
z załącznikiem nr 2 do uchwały 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Edukacji.  

W głosowaniu wzięło udział 28 radnych. Uchwała została przyjęta zwykłą 
większością głosów (przy 1 głosie wstrzymującym się). 
 
Ad.15.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Słupsk dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Słupsk w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania 
przedstawiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Genowefa 
Małyszko. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.16.  
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Gdynia dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Gdynia w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania 
przedstawiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Genowefa 
Małyszko. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.17.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Sopot dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Sopot w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego zadania 
przedstawiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Genowefa 
Małyszko. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.18. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Miastem Gdańsk dotyczącego 
powierzenia Powiatowi Wejherowskiemu wykonania zadania publicznego z zakresu 
zapewnienia opieki i wychowania dzieciom z terenu Miasta Gdańsk w rodzinach 
zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu Wejherowskiego, oraz określenia 
sposobu rozliczania wydatków wynikających z realizacji powierzonego przedstawiła 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Genowefa Małyszko. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.19.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
przyjmującej Program Stypendialny Wyrównywania Szans Edukacyjnych w Powiecie 
Wejherowskim oraz określenia regulaminów przyznawania stypendiów przedstawiła 
Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji oraz Komisję Organizacyjno - Prawną. 

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 20. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia  
z Powiatem Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki 
zawodu w systemie kursowym przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji. 

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad. 21. 
 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany regulaminu 

określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
Powiat Wejherowski przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji oraz Komisję Organizacyjno - Prawną. 

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 22. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „Stypendium Wyrównania Szans 
Edukacyjnych Studentów w Powiecie wejherowskim” oraz zabezpieczenia 
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów.  

Radny Janusz Molak pochwalił pracę Wydziału Edukacji, ponieważ wnioski  
o dofinansowanie projektów dotyczących stypendiów Wyrównania Szans 
Edukacyjnych Studentów i Uczniów w Powiecie Wejherowskim, przygotowane przez 
wydział, otrzymały bardzo wysokie oceny.  
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Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 23. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „Stypendium Wyrównania Szans 
Edukacyjnych Uczniów w Powiecie wejherowskim” oraz zabezpieczenia 
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów.  

Powyższą uchwałę 28 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad. 24. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia 
Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia skargi przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu pan Marek Klas. 

Radny Wacław Seweryn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział,  
że członkowie komisji działają zgodnie z planem pracy zatwierdzonym przez Radę 
Powiatu Wejherowskiego. Po czym zapytał, czy każda skarga może być od razu 
kierowana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną, czy do rozważenia każdej skargi 
Rada będzie upoważniać komisję. W odpowiedzi Przewodniczący Rady pan 
Kazimierz Bistroń powiedział, że Rada Powiatu musi zlecać komisji rozpatrzenia 
skargi.   
 
Ad.25.  

W punkcie przeznaczonym na dyskusję nad sprawozdaniem Zarządu z prac 
między sesjami jako pierwszy głos zabrał radny Witold Reclaf. Był zainteresowany  
na co planuje się przeznaczyć 180.000 zł, otrzymane z Ministerstwa na 
przeciwdziałanie bezrobociu. Zapytał również, z jakiego tytułu powiat je otrzymał.  

Radny Witold Reclaf poruszył sprawę wyroku w przedmiocie unieważnienia 
konkursu na dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Wejherowie. Zadał 
pytanie, kto obecnie jest dyrektorem szkoły, jak Zarząd planuje rozwiązać tą sprawę, 
czyja była to skarga oraz kiedy wpłynęła.  

Radny Wiesław Sikora był zainteresowany spotkaniem z Marszałkiem 
Województwa Pomorskiego odnośnie zakupu mammografu.  

Radny Mirosław Odyniecki nawiązał do uchwały nr II/322/04 podjętej przez 
Zarząd Powiatu Wejherowskiego w dniu 24.11.2004 r. Zapytał, do czego w uchwale, 
upoważnia się pana Andrzeja Arendta - Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo – 
Wychowawczych w Wejherowie. W odpowiedzi pani Wicestarosta wyjaśniła,  
że upoważnia się w niej dyrektora do podpisania umowy z Państwowym Funduszem 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Oddział Pomorski w sprawie dofinansowania 
zakupu autobusu dla warsztatów.  
 Starosta Wejherowski wyjaśnił, że odbyło się spotkanie z Marszałkiem Janem 
Kozłowskim w sprawie zakupu mammografu. Marszałek spotkał się ze wszystkimi 
przedstawicielami miast i gmin, które przystąpiły do inicjatywy i złożył im za to 
podziękowanie. Zebrane pieniądze starczą nie tylko na dobry mammograf, ale zostaną 
również środki na zakup innego sprzętu. Starosta Wejherowski, w odpowiedzi 
radnemu Witoldowi Reclaf wyjaśnił, że środki na Fundusz Pracy zostały rozdzielone 
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już w I kadencji Rady Powiatu Wejherowskiego. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
występował o kolejne środki i decyzją Ministra Powiat Wejherowski otrzymał kwotę 
186.000 zł.    

Starosta wyjaśnił, że o wyroku w przedmiocie unieważnienia konkursu  
na dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Wejherowie informował w punkcie 
3 dotyczącym sprawozdania Zarządu Powiatu z prac między sesjami. Po czym  
powiedział, że dnia 8.10.2004 r. wpłynął wyrok w imieniu Rzeczpospolitej  
z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku odnośnie skargi Wojewody 
Pomorskiego na uchwałę Zarządu Powiatu Wejherowskiego z dnia 10.07.2001  
w przedmiocie unieważnienia konkursu na dyrektora Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Wejherowie. Wyrok stwierdza, że zaskarżona uchwała została 
wydana z naruszeniem prawa. Obecnie dyrektorem jest pani Bożena Conradi. Ten 
konkurs na dyrektora został przeprowadzony bez naruszenia prawa. W chwili obecnej 
Zarząd ma problem jak rozwiązać tę sprawę, w związku z tym zwróci się do radców 
prawnych o pomoc i wydanie opinii.  

Radna Ewa Daleka powiedziała, że nastąpiło podpisanie umowy z Pomorskim 
Regionalnym Funduszem Pożyczkowym. Była zainteresowana, gdzie podmioty  
z terenu Powiatu Wejherowskiego mogą ubiegać się o pożyczki, czy będzie 
przedstawicielstwo w Wejherowie. Starosta odpowiedział, że największym 
udziałowcem jest Kasa Pożyczkowo – Oszczędnościowa SKOK i w jej siedzibach 
można pobierać i składać wnioski o pożyczki.  

Radny Witold Reclaf zadał pytanie, kto w I kadencji nadzorował oświatę  
z ramienia Zarządu  Powiatu, w trakcie przeprowadzania konkursu na dyrektora 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wejherowie. Starosta Wejherowski 
odpowiedział, że oświatę nadzorowała pani Gabriela Lisius, która była również 
członkiem pierwszej komisji konkursowej. Powiedział jednak, że decyzja ta była 
polityczna, a zdaniem radców prawnych istniały inne możliwości rozwiązania tej 
sprawy. Wicestarosta Wejherowski powiedziała, że wszystkie uchwały Zarządu są 
głosowane, a osobiście głosowała przeciw podjęciu takiej uchwały, co 
udokumentowane zostało w protokole posiedzenia Zarządu Powiatu.  
 
Ad.26. 

W punkcie: interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał radny 
Witold Reclaf. Poruszył kwestię budowy ulicy Kosynierów, łączącej Redę z Rumię. 
Jest to droga powiatowa, w związku z czym zadał pytanie, czy są jakieś postanowienia 
w sprawie dalszej jej budowy. Następnie nawiązał do obchodów uroczystości 50 – 
lecia Miasta Rumi. Zapytał, kogo Starosta Wejherowski zaproponował wyróżnić 
medalami.  
 Radny Marek Klas poprosił o potwierdzenie, że od 1.01.2005 r. firma Falck 
zapewni nocną stacjonarną i wyjazdową opiekę zdrowotną. W odpowiedzi radny Piotr 
Pelcer wyjaśnił, że zapewnienie opieki zdrowotnej leży w gestii Zakładów Opieki 
Zdrowotnej. Członkowie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej śledzili 
przebieg rozmów podmiotów prowadzących NZOZ – y z firmą Falck, ale komisja jako 
organ powiatu nie ma wpływu na efekty tych rozmów. Z ustaleń można wnioskować, 
że opieka ta będzie zapewniona, lecz nie ma jeszcze oficjalnej decyzji. Nie zostały 
podpisane kontrakty, a konkurs na podstawową opiekę zdrowotną na przyszły rok  
w Pomorskim Oddziale Wojewódzkiego NFZ jeszcze trwa.  
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Starosta Wejherowski, odnośnie ulicy Kosynierów powiedział, że w tej sprawie 
rozmawiał z Burmistrzem Miasta Redy. Od półtorej roku właściciel gruntów nie 
kontaktował się z burmistrzem w tej sprawie. Władze Redy musiałaby zmienić plan 
zagospodarowania przestrzennego, ale na takie działania potrzebne są spore nakłady 
finansowe. W interesie centrów handlowych powinno być wybudowanie dróg 
dojazdowych. Starosta powiedział, że podobno inwestor, który miał budować market 
Auchan w Rumi wycofał się i postanowił wybudować go w Gdyni. Odnośnie 
przyznania medali zasłużonym mieszkańcom Rumi Starosta odpowiedział,  
że wnioskował o wyróżnienie: 

- Księdza Prałata Tadeusza Gut, 
- Piotra Wołowskiego – Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2, 
- Ludwika Bacha – Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wejherowskiego, 
- Seweryna Czoske – Radnego Powiatowego, 
- Elżbietę Rogalę – Kończak – Burmistrza Miasta Rumi.  

 
Ad.27. 

Radny Janusz Zabłocki złożył wniosek, aby przeznaczyć dla Zarządu 
Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego środki w kwocie 10.000 zł.  
z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska na ochronę i leczenie kasztanowców 
przy drogach powiatowych.  

Radny Fryderyk Kaszel powiedział, że media w ostatnim czasie nagłaśniają 
półmetek II kadencji rad samorządowych. Przytoczył wypowiedź Marszałka 
Województwa Pomorskiego, który powiedział, że kontakty należy zamienić na 
kontrakty. W związku z czym zapytał, czy lokalni przedsiębiorcy planują nawiązać 
współpracę gospodarczą z Obwodem Iwanofrankiwskim na Ukrainie, i Helmstedt  
w Niemczech.  

Radny Piotr Pelcer w imieniu własnym i członków Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Prorodzinnej podziękował Wicestaroście Wejherowskiemu pani Grabieli 
Lisius za zaangażowanie w przeprowadzenia inicjatywy zakupu mammografu  
dla wejherowskiego szpitala, a władzom samorządowym miast i gmin powiatu  
za przekazanie środków na ten cel.  

Radny Marek Klas złożył wniosek o wystosowanie do Miejskiego Zakładu 
Komunikacji w Wejherowie pisma z prośbą o zmianę trasy autobusu nr 2. Proponuje 
wydłużenie  trasy o ulice: Kwiatową, Zachodnią, Transportową i Sobieskiego,  
co ułatwiłoby mieszkańcom powiatu dotarcie do Urzędu Skarbowego, Wydziału 
Komunikacji i do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego.  

Radny Mirosław Odyniecki poinformował, że pięciu sportowców z Wejherowa 
zdobyło tytuły Mistrzów Europy podczas Mistrzostw Europy w sporcie budo. Złote 
medale zdobyli:  
1. Rafał Karcz. 
2. Andrzej Polakowski. 
3. Katarzyna Laga. 
4. Kamil Labuda. 
Brązowy medal zdobył Jakub Sikora. 

Radny złożył wniosek o zorganizowanie spotkania i uhonorowanie w/w 
sportowców.  
 
Ad.28. 
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Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XXIV 
Sesji Zwyczajnej. 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie. 
5. Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze 

województwa. 
6. Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin o działalności Inspekcji na obszarze 

powiatu. 
7. Informację na temat stanu dróg powiatowych. 
 

 
Posiedzeniu przewodniczył 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Lucyna Gafka 

 


